
Dagsorden

Tilstedeværende:

⦁ Alexander, Line, Bjarke, Emilie

Valg af ordstyrer:

⦁ Emilie

Godkendelse af referat og dagsorden:

⦁ Ja

Opfølgning på sidste møde: 

⦁ Line har spurgt efter kontrakten ifm de grønne områder. Svar mangler

⦁ Line har spurgt efter en stikkontakt nede i kælderen. Vi har fået en 

forlængerledning, fordi der ikke er penge nok

Omlægning af driften: 

⦁ Man skal nu kontakte Lars, da driften er blevet nedlagt

Renovering af vaskehus:

⦁ Line har meldt ud, at bestyrelsen gerne vil være med ind over, hvordan det nye 

rum skal designes, men det er ikke kommet så langt endnu

Afdelingsmøde:

⦁ Emilie køber ind til mødet

Samarbejde med Ungetilbuddet: 

⦁ Vi er fortsat i gang med køkkenprojektet. Der er ikke sket det store siden sidst

Skrald:
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⦁ Der er kommet en klage om en beboer og mængden af skrald foran 

lejligheden. Der skal laves et Facebook-opslag

Budgetmøde:

⦁ Der er afholdt budget-/og regnskabsmøde. Økonomien ser ikke så slem ud, 

men der kommer en huslejestigning snart

Eventuelt: 

- Sprøjtning for myrer - der er IKKE blevet sprøjtet 

- Nyt møde den 2/10/24

- Bjarke er valgt ind som suppleant i repræsentantskabet

- Emilie laver salgstaler til facebook
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